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1. Hoolekogu juhtide koosolekute lühikokkuvõte – Katrin Lember  

Toimunud on kaks Saaremaa hoolekogude juhtide kohtumist.  

Olulisemad tähelepanekud: 

 Hoolekogude protokollid peavad olema avalikult kättesaadavad, Orissaare 

Gümnaasiumi hoolekogu protokollid on üleval kooli kodulehel. 

 Nutiseadmete kasutamise ja piirangute teema, harimist vajavad nii lapsed kui ka 

lapsevanemad. Sügisel plaanis selle teemaline veebiseminar.  

 6. mail juhtide kohtumine STHK Kallemäe õppehoones, teema varajane 

märkamine. Gabriela Rooso andis ülevaate asutuse tegemistest. Murekohaks 

tugiisikute ja tugispetsialistide puudus. 

 Teavitus olulistest telefoninumbritest, kuhu pöörduda mure korral. Plakateid 

jagatakse hoolekogu liikmetele e-posti teel. 

 



2. Peatäide olukord koolis 

Koolil on piiratud võimalused probleemi lahendamiseks – peamiselt saab vanemaid teavitada 

ja jagada vajalikku infot. Oluline on iga lapsevanema panus. Et ennetada levikut, võiks 

kaaluda laste peade kontrollimist koolis, kui vanemad on selleks nõusoleku andnud.  

 

3. Liiklusohutus alevis: 30 km/h kiirusepiirang ja liiklusmärgid 

Liiklusohutus alevis. Alevi keskel peaks olema kiiruspiirang 30 km/h. Hoolekogu teeb 

taotluse Transpordiametile. 

 

4. Koolivormi teema arutelu 

 

Koolivorm võib olla mõnele perele kulukas. Võimaliku alternatiivina võiks rohkem teavitada, 

et olemas on järelturg ning kooli sekretär saab aidata vahendamisega. Samuti on võimalik 

lasta oma särgile koolis trükkida kooli logo, mis võib olla soodsam lahendus. 

Tehti ettepanek julgustada lapsevanemaid tooma väikseks jäänud, kuid korralikke koolivormi 

riideid kooli tagasi, et need saaksid uue ringi. 

 

5. Teated ja muu info 

 

 Mis saab kooli jõudes lastest, kes vajavad logopeedilist abi? Vajadusel saavad 

lapsed õpetaja individuaalse lähenemise. Vajadusel koostatakse individuaalne 

õppekava. Töötab ennetusspetsialist, kes nõustab õpetajaid. Õpetajate tagasiside, 

ennetusspetsialistist on töös abi. 

 Koolipäeva alguse kellaaja muutmise määruse eelnõu. Soovitav muudatus, et 

koolipäev algaks kell 9. Saaremaal keeruline rakendada, sest koolipäeva algus on 

seotud bussiliiklusega. 

 Nutiseadmete kasutamise piirangud. Ministeerium töötab välja ühtseid reegleid. 

Õpilastelt positiivne tagasiside, on loodud mitmeid võimalusi vahetunni 

sisustamiseks. 

 Mentorlus koolis. Hetkel ei ole selleks inimressurssi ega rahalisi vahendeid.  

 Värbamised uueks õppeaastaks. Kuulutatakse välja vene keele õpetaja konkurss. 

 Remonttööd kooli sööklas, loodetavasti teise lisaeelarvega saab vahendid 

projekteerimiseks. Sanitaarremont? Hetkel lahtine mis ulatuses töid teostada saab. 

 Kasvuhoone projekt sai rahastuse. 

 

 

 

 

 

 

 



6. Koosoleku lõpetamine 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub augustis 2025. a  Orissaare gümnaasiumis. Koosoleku 

toimumise aeg lepitakse kokku jooksvalt. 

 

OTSUSTATI 

 

Hoolekogu esitab Transpordiametile taotluse kiirusepiirangu alandmsiseks Orissaare alevi 

keskel 30 km/h.  
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